
Het lidwoord 
Er bestaan drie verschillende soorten lidwoorden. Deze drie lidwoorden zijn: de, het en een 

(spreek uit als un). Een lidwoord staat voor het zelfstandig naamwoord en drukt daarvan een 

bepaaldheid uit. Je hebt twee soorten bepaaldheden. De woorden de en het zijn bepaald 

lidwoord (blw), een noem je een onbepaald lidwoord (olw). 

 Een bepaald lidwoord gebruik je als je spreekt over een specifiek ding of persoon.  

Voorbeelden: 

Het meisje is mooi.  Hierbij is een specifiek meisje mooi. 

De deur is goed geschilderd.  Hierbij is een specifieke deur goed geschilderd.  

 Een onbepaald lidwoord gebruik je als je spreekt over een niet specifiek ding of persoon.  

Een meisje is mooi.  hierbij kan elk willekeurig meisje mooi zijn. 

Een deur is goed geschilderd.  hierbij kan elk willekeurige deur van het huis mooi 

geschilderd zijn. 

 

Zo vind je een lidwoord: 

Een lidwoord staat dus altijd bij een zelfstandig naamwoord: het (blw) boek(zn). Soms staan 

tussen het lidwoord en het zelfstandig naamwoord nog andere woorden: een (olw) 

bijzonder gekke deur (zn). 

 

LET OP!!! 

Een en het hoeft niet altijd een lidwoord te zijn. Dat is in de volgende gevallen: 

 Als je een uitspreekt als 1, dan is het geen lidwoord. 

o Laatst zag ik een van mijn oude klasgenootjes lopen. 

 Soms hoort het niet bij een zelfstandig naamwoord, dan is het geen lidwoord. 

o Na het ontbijt kwam het toch nog goed. 

 

 

Concluderend 

Bepaald lidwoord Onbepaald lidwoord 

Een bepaald lidwoord gebruik je als je 
spreekt over een specifiek ding of persoon. 

Een onbepaald lidwoord gebruik je als je 
spreekt over een niet specifiek ding of 
persoon.  

de + het een 


